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Abstract (en)
The spacer (1) has a base part (2), on which the article is fixed, and a holder (5), which is fixed to a wall (17) protruding from the wall and to which
the base part is fixed with a distance from the wall. A thermally insulating connector (3) is provided, which connects the base part with the holder.
The base part has a thermally insulating material. The spacer has a space adjustment of the base part from the wall. The holder has a thread (14)
and the connector has a counter thread for adjusting the distance of the base part from the wall.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft einen Abstandshalter (1) zur Befestigung eines Gegenstands an einer Wand (17) im Bereich einer Laibung. Die Erfindung
schlägt vor, den Abstandshalter (1) mit einem abgewinkelten Grundteil (2) aus einem thermisch isolierenden und mechanisch stabilen Kunststoff
auszubilden, der mit zwei Ankerstäben (4) mit Abstand von der Wand (17) befestigt wird. Das Grundteil (2) bildet eine vor die Wand (17) vorgesetzte
Befestigungsbasis bündig mit einer auf der Wand (17) angebrachten Dämmschicht (20).
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